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 Referat fra styremøtet 16.januar og fortsettelse 23.januar 2024.  
 NVK hovedstyremøte  

Dato og tid:  

 

Til stede: 

 

 

 

Fraværende:  

 

Neste leder FH: 

 

Neste styremøte:  

 

Møteleder:     Roger Brenden 

 

Saksnr Sak Ansvar Frist 

001/24 Godkjenne referat 12.12.23 
Godkjent og lagt ut på vorsteh.no 
 

Sissel 

Marthinsen 
 

002/24 Innkommen post 
 

  

003/24  Regnskap, revisjonsberetning og budsjett DK/RS 
2024  
Regnskap, revisjonsberetning, balanse for 2023 og 
budsjett for 2024 gjennomgått på styremøtet 23.januar.  
 

Bente Holm  

004/24 Avlsrådet 
Årsberetninger 
Avlsrådet 
Strihår 
Korthår 
Langhår 
 
Tone samler inn fra avlsrådene og sender samlet til 
Sissel.  
 

Tone E Jorde 

Sigurd 

Nikloaisen  

 

005/24 Jaktrådet 
Årsberetning  
Jaktrådets årsberetning sendes til Sissel 
 
 

Rune Mikalsen  

Ellinor Kleppe 
 

 16.januar og 23. januar 2024 

Roger Brenden, Signe Karin Hotvedt, Birthe Wold Myhre, Tone Englokk 

Jorde, Maria Lundberg, Sigurd Nikolaisen, Ellinor Nesse, Ernst Evensen, 

Rune Mikalsen 

 

Sekretær Sissel Marthinsen. Kasserer Bente Holm 

 

Frist for stoff til neste fuglehund nr 3 er 10.03. Utgivelse Uke 18.  

 

15.02.2024 
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006/24 IT  
Årsberetning. Signe sendt til Sissel 

Signe Karin 

Hotvedt 
 

007/24 RU – ingenting å informere om Birte W Myhre 

 
 

008/24 FKF – Roger informerte kort fra teamsmøte med FKF, 
bla. status lavlandssaken hvor FKF henstiller aktører til 
ikke å søke om utsetting av fugl i 2024. 

Roger Brenden  

009/24 Innlemming av Tsjekkisk Vorstehhund som fjerde 
rase i NVK. 
Høringssvar har kommet inn fra flere distrikter. 
Komiteen (som også Helge Heimstad har deltatt i) som 
har jobbet med denne saken har utarbeidet ferdig 
dokument i sin helhet og med svar på innspillene som er 
mottatt.  
Vedtak: 
Siste prosessen med å lage saksfremlegget og med 
hovedstyrets innstilling ble utarbeidet 23.januar. 
 

Tone E Jorde 

Maria Lundberg 

Birte Wold Myhre 

Roger Brenden  

 

010/224 Gjennomgang av kriterier for tildeling av 

premieringer i NVK 

Årspremier- nytt regelverk  

Høringssvar er mottatt fra flere distrikter. 

Arbeidsgruppen/jaktrådet har hatt møte og gått igjennom 
høringene.  
Har revidert sitt forslag og innarbeider høringssvarene i 
et forslag til sak på RS. 
Forslaget ble gjennomgått på styremøtet 23.januar og 
endelig forslag fremlegges på DK/RS og med 
hovedstyrets innstilling.  
 
Jaktrådet.har renvasket regelverk for eksisterende 

premier. Blir informert om på DK. 

Rune Mikalsen 

Ellinor Nesse 
 

011/24 NVC ny løsning  

Info om dagens situasjon og fremdrift. Er fortsatt noen 

justeringer som må gjøres.  Er fortsatt et ønske om at 

flere tester den nye løsningen.  

Roger Brenden 

Ellinor Nesse 

 

012/24 Statutter for NVKs utdanningstilskudd 

 

Legges frem på DK  

Gjennomgang av statuttene.  

 

Maria Lundberg 

Birte Wold 

Myhre 

Ernst Evensen 

 

013/24 Skal NVK fortsatt ha Landssamling hvert år?  

Sak til DK. Birte lager et innlegg til DK. Innlegget skal 

legge opp til en utveksling, dialog og diskusjon. Pluss og 

minus med å arrangere hvert år.   

Birte Wold 

Myhre 
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Birte forbereder innlegget til DK.    

014/24 DK/RS 2024 

Sakslisten til RS 

De vanlige sakene  

Saker fra hovedstyret og fra distriktene 

Sakslisten til DK 

Utdanningsfond (endret til Utdanningstilskudd) 

Landssamling 

Ny NVC løsning.  

Indekser for utenlandske hunder.  

Robert setter opp et forslag. Godkjennes på styremøte 

den 23.  

Quality Hotel Olavsgaard er bestilt. Eget rom til 

middagen.  

 17. og 18.februar 2024 
 
De av distriktskontakter og styremedlemmer som må 
komme på fredag 16 på grunn av reisevei melder ifra om 
dette ved påmelding.  
 

• Bekjentgjøring 15 desember. Ansvar Sissel. Utført 

• Påmeldingsfrist mandag 8. januar. (Listen er ikke 
ferdig ennå.)   

• Siste frist for innlevering av dokumenter til 
innkallingen/sakslisten er 20.januar. 
 

• Innkalling sendes ut 26. januar med ferdige 
dokumenter til DK/RS  

• Sissel inviterer æresmedlemmer. Utført.  
 

• Rune/Ellinor inviterer hundeeiere som får premier. 

• Avlsrådet inviterer de som får utstilling og 
avlspriser.   

• Frist for distriktene å sende inn saker til RS 
10.januar. Kommet en sak fra OA. Avlskriterier for 
Strihår. 

 
Valgkomiteen har gjort sin innstilling. Se vedlegg 
 
Hovedstyret avslutter med et møte etter RS på søndag. 
Nye valgte representanter til styret inviteres til å delta på 
Teams. 
Agenda for dette møte er:  
Presentasjon av det nye styret. 
Møteplan fremover.  
 
DK Starter kl. 11.30 på lørdag. 
RS starter 10.00 på søndag.  
 
Middag på lørdag klokken 19.00 
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015//24 Komité for æresmedlemskap. 

Tore Kallekleiv - Æresmedlem 
Kristin Kirkeby - DK Oslo/Akershus 
Liv-Jorunn Karlsen - DK Troms 
Ernst - HS og leder av komiteen.  
 
Se vedlegg  
Reglement for utmerkelser vedtatt på RS 2022.  
 
 

Ernst Evensen  

016/24 Tildelte æresmedlemskap, gull og sølvmerker.  

4 Sølvmerker 

3 gullmerker 

2 æresmedlemmer 

Diplomer er bestilt fra Aksell Vivian  

Roger Brenden  

017/224 Handlingsplanen for hovedstyret 2023 

• Innføring av ny epostløsning og system for 

dokumentlagring 

• Utvikling av ny NVC side*  

• NM høyfjell 2024 

• Forskningsbasert avlsarbeid, epilepsi prosjektet 

• Etablering av utdanningsfond  

• Indekser utenlandske hunder 

• Tsjekkisk Vorstehhund 

• Gjennomgang av kriterier for tildeling av 

premieringer i NVK 

*Endret på styremøtet 28.08.2023 

 

 

Styret  

018/24 Forslag Handlingsplanen for hovedstyret 2024 

• NM høyfjell 2024 
 

• NM skog 2025 
 

• Indekser utenlandske hunder 
 

• Medlemsregisteret – medlem i flere distrikter 
 

• Forskningsbasert Avlsarbeidet, epilepsi 
prosjektarbeidet 
 

• Ved evt. kynologisk ansvar for Tsjekkisk vorsteh 
– videre arbeid med avlsplan, RAS, 
rasestandard. 

Styret  
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Legges frem som egen sak og vedtas på DK/RS. 

019/24 Indekser for utenlandske hunder. 

Orientering på DK/RS  

Sigurd legger frem saken på DK . Hva har skjedd, 

hvordan er det jobbet, hvilke resultater viser seg? 

  

020/24 Ny e-post  

Alle i styret og avlsrådet har fått e-.post adresser. 

Sekretær og kasserer. 

Signe Karin 

Hotvedt 

 

021/24 NM høyfjell. 

Orientering 

Ernst Evensen  

022/24 Epilepsi prosjektet  

Orientering.  

Tone E Jorde  

023/24 Øke medlemsavgiften.  

Blir sak på RS 

Styret foreslår å øke medlemsavgiften fra 2025. 

Roger skriver saken om økning av medlemsavgift.  

  

024/24 Valgkomiteens innstilling til valg 2024 

Valgkomiteens leder Geir Henning Strøm har lagt frem 

komiteens innstilling. 

  

024/24 Søknad om støtte til innkjøp av dressurhalsbånd fra 

Troms,  

Saken utsatt. 

  

024/24 Klagesak 1.  

Roger informerte. 

  

025/24 Klagesak 2 .  

Roger informerte. 

  

202/23 Eventuelt   

 


